

Title (en)

Container made from flexible material for transporting perishable produce.

Title (de)

Transportbehälter aus flexilem Material für verderbliche Produkte.

Title (fr)

Emballage en matériau flexible pour le transport de produits périssables.

Publication

EP 0524122 A1 19930120 (FR)

Application

EP 92460017 A 19920624

Priority

FR 9107915 A 19910624

Abstract (en)

The invention relates to a container for transporting perishable produce such as sea and freshwater produce. The container according to the invention consists of a single piece with a part forming a receptacle (24) surmounted by a closure part forming a lid (25). It has integral means allowing complete leaktightness to the fluids in the part forming the receptacle (24) and overall leaktightness to radiation of the container to be ensured and is made by making a single flat cutout (1) into a volume. The internal volume formed by the part forming the lid (25) folded over the part forming the receptacle (24) has no rough surfaces. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un emballage pour le transport des produits périssables tels que les produits de la mer et d'eau douce. L'emballage selon l'invention est constitué d'un seul tenant d'une partie formant contenant (24) surmontée d'une partie d'obturation formant couvercle (25). Il présente des moyens intrinsèques permettant d'assurer l'étanchéité totale aux liquides de la partie formant contenant (24) et l'étanchéité globale aux rayonnements de l'emballage et est réalisé par la mise en volume d'une découpe unique plane (1). Le volume intérieur formé par la partie formant couvercle (25) rabattue sur la partie formant contenant (24) ne présente pas d'aspérité. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 85/50

IPC 8 full level

B65D 5/20 (2006.01); **B65D 5/24** (2006.01); **B65D 5/46** (2006.01); **B65D 5/462** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/2047 (2013.01); **B65D 5/248** (2013.01); **B65D 5/46144** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1065819 A 19540531
- [X] US 4391405 A 19830705 - DRINON ALVA C
- [Y] FR 1032151 A 19530630 - SERVICE PROFESSIONNEL D ACHAT
- [A] FR 940449 A 19481213
- [A] US 4687130 A 19870818 - BEELER ROBERT J [US]

Cited by

FR2791951A1; IT202000012202A1

Designated contracting state (EPC)

ES GB IT NL PT

DOCDB simple family (publication)

FR 2677962 A1 19921224; FR 2677962 B1 19950203; EP 0524122 A1 19930120

DOCDB simple family (application)

FR 9107915 A 19910624; EP 92460017 A 19920624